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aan SVEN GATZ
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

Beleidsveld coördinatie Brussel  -  Juridische procedures

Uit jaarverslagen en begrotingen van de Vlaamse Gemeenschap en de organisaties die 
mee instaan voor het Vlaamse beleid in Brussel, blijkt dat jaarlijks aanzienlijke bedragen 
worden besteed aan juridische dienstverlening. Dergelijke kosten zijn vaak 
onvermijdbaar in onze huidige maatschappij. Aangezien het kosten zijn die de overheid 
maakt, is het natuurlijk wel van belang dat hierover transparantie bestaat.

1. Kan de minister de juridische kosten weergeven die sinds het begin van deze 
legislatuur gemaakt zijn door entiteiten die onder het beleidsveld coördinatie Brussel 
vallen? Gelieve de kosten jaarlijks weer te geven en ook aan te duiden welke entiteit 
ze maakte.

2. Kan de minister per juridische kost in het beleidsveld coördinatie Brussel weergeven 
wat de reden was van de kost en welk geschil er eventueel aan de basis lag. 

3. Welke advocatenkantoren werden hiervoor ingeschakeld? Gelieve per zaak mee te 
delen welk kantoor instond voor de juridische dienstverlening en hoeveel het 
hiervoor aanrekende.

4. Welke rechtszaken met betrekking tot het beleidsveld coördinatie Brussel werden 
deze legislatuur reeds beslecht? Wat was de uitkomst en het onderwerp van deze 
geschillen?

5. Zijn er op dit moment nog rechtszaken lopende met betrekking tot het beleidsveld 
coördinatie Brussel? Zo ja, gelieve weer te geven wat de stand van zaken is, welke 
advocatenkantoren betrokken zijn en wat het onderwerp van het geschil is.



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 347 van 3 augustus 2017
van KARL VANLOUWE

Er zijn sinds het begin van deze regeerperiode bij het beleidsveld Coördinatie Brussel en 
bij de onderliggende entiteit ‘Vlaams Brusselfonds’ geen kosten geweest voor juridische 
procedures of voor juridische dienstverlening. 

De onderliggende entiteit ‘Muntpunt’ heeft sinds het begin van deze regeerperiode in 
totaal 13.152,71 euro besteed aan juridisch advies bij SD Worx (personeelsgebonden) en 
bij het advocatenkantoor Didier Deneuter bvba over de procedure voor hardnekkige 
wanbetalers, het huisreglement, auteursrechten en het faillissement van Kiso Projects.

jaar kost dienstverlener
2014 (vanaf 31/07) 7.087,65 SD Worx
2015 856,24 SD Worx
2016 190,28 SD Worx
2017 1.986,01 Advocatenkantoor Didier 

Deneuter bvba

Ook voor wat betreft de vragen 4 en 5 kan ik meedelen dat er voor het beleidsdomein 
Brusselse Aangelegenheden geen lopende rechtszaken zijn of deze legislatuur beslecht 
werden.


